
Respostes a la ciutadania del PSC al Ple de 18-1-2012 
 

El senyor Fernández diu: 

“Bueno, va a ser breve. En primer lugar el apartado número 11 sí le pediría a la 
oposición que va a negociar con Edu el tema de las subvenciones, que es una 
cosa que a entidades les urge –les urge– por lo tanto sí le pediría a todas las 
personas de la oposición que van a estar presentes, que es una cosa que urge, 
urge por varios motivos. 

Y luego después tengo aquí un escrito, estoy un poco nervioso, estamos un 
poco como dejados o como «desentusiasmados», sobretodo toda la junta de la 
asociación de vecinos. Entonces tenemos aquí un escrito, no traemos este 
escrito para hacer una guerra pero sí le pediría por ejemplo a Silvia que me lo 
leyera, que lo leería más rápido que yo.” 

 “La asociación de vecinos de Can clota, vale? Queremos saber por qué se 
discrimina al barrio de Can Clota, debido a la ausencia de iluminación navideña 
2011 por parte de la Unión de Comerciantes, ni siquiera pasaron por los 
comercios y entidades. Hace 8 años la asociación cogió el toro por los cuernos y 
lo toreó, participaron 19 comercios más 3 entidades para un total de 22 
participantes. Se le entregó a la Unión de Comercios para que ellos se ocupasen 
de la iluminación, pero este año el barrio estuvo sin iluminación. Desde la 
asociación queremos saber el responsable, y nos dirigimos a todos los grupos 
políticos de este ayuntamiento para que nos digan algo al respecto. 

La junta de Can Clota.” 

El senyor Giner diu: 

“Bé, nosaltres prenem nota de l’escrit de l’associació de veïns de Can Clota, la 
regidora segur que pren cartes en aquest assumpte, però sí que es evident que 
és una feina que portava la Unió de Botiguers i no l’ajuntament, i per tant Unió 
de Botiguers hauria de respondre en tot cas per què no ha fet aquesta 
campanya amb suficient intensitat perquè a Can Clota hi hagi llums. No obstant 
prenem nota per tenir-ho present.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“Potser només afegir una cosa. Entenem la indignació o el malestar de 
l’associació i del president, perquè sabem que altres anys personalment 
l’associació s’ha involucrat en la possibilitat de tenir-lo, i potser ha estat una 
sorpresa, efectivament, però això no pot ser una mica abans, s’ha de començar 
a treballar al juny – juliol per fer possible això, perquè sabem que és una feina 
que porta molt, molt de temps. 

 



La senyora Herranz diu: 

“Senyor Giner, va per a vostè. Entre les coses pendents que tenim a 
Finestrelles, que no són poques, hi ha dues que a veure si me les soluciona 
però no per a més endavant, eh?, vull que em contesti avui.  

El 25 d’octubre ens van convidar a una reunió per explicar-nos l’ampliació de 
Sant Joan de Déu, i li vam demanar que si us plau ens fes arribar exactament 
què es posava a cada lloc perquè hi havia algunes que havien canviat d’ubicació 
i donaven molt al barri, i com ja sabem, Sant Joan de Déu és un foc important 
de problemes acústics al barri. 

I després, dies abans de festes em van trucar des d’aquí, des de l’ajuntament, 
dient que la relació de les multes per aparcament del barri que vaig demanar 
desglossada me la donarien després de festes. Ja han passat 15 dies i ningú 
ens ha dit res. A veure si ens ho solucionen ja, però no esperi a contestar-me el 
mes que ve, si us plau.  

La segona pregunta és: suposo que el carrer Jacint Esteve Caufec ja el té 
entregat. Si la contesta és que sí, m’agradaria que m’expliquessin per què hi ha 
aquelles peces de formigó a la part de baix, que és una tocada d’allò que no 
sona i que col·lapsa el trànsit a base de bé tots els dies. I si la resposta és que 
no, què fan els cotxes circulant, doncs, per Jacint Esteve? Perquè si no està 
entregat, com circulen? I si està entregat, perquè no han tret les peces? 

També vull la contesta ara, no dintre de dos mesos.  

Gràcies.” 

 

El senyor Giner diu: 

“Doncs intentaré complaure-la, en la mesura en què pugui en aquests mateixos 
moments. 

Bé, pel que fa al tema de l’ampliació de Sant Joan de Déu, vam comentar 
d’enviar una documentació i segons els serveis tècnics es va remetre aquesta 
documentació amb les obres que feia Sant Joan de Déu perquè vostès les 
tinguessin. Ho reclamaré als serveis tècnics per veure què ha passat, però 
m’havien comentat que això s’havia diligenciat. 

(Se sent la senyora Herranz de fons.) 

No, no, jo et puc dir una cosa, com a regidor de barri et dic que em diguis 
aquestes coses, fins i tot em dóna satisfacció, de les coses que hem arribat a 
parlar i de les coses que s’han anat solucionant una darrera l’altra, hi ha coses 
que no es poden solucionar, és evident, però de veritat que estic satisfet del 
balanç i satisfet de la relació amb vosaltres, per descomptat. 



Quant al tema de les multes, podem donar la xifra i el tipus de multa i el carrer, 
però no les dades concretes, i d’això jo crec que us vam enviar una relació, on 
sortia el número de multes i els carrers on s’havien posat les multes, però més 
dades sobre vehicles, persones, això no ho podem donar perquè feta la 
consulta als serveis jurídics ens han dit que això són dades de caràcter 
confidencial que no es poden facilitar. 

 (Se sent la senyora Herranz de fons.) 

La informació que ens van donar a nosaltres va ser per carrers i el nombre 
exacte de multes que s’havien col·locat. Aquesta informació concretament que 
demanes, hora a hora, no sé jo ara mateix, no puc dir-te si es pot segregar. Si 
es pot segregar la segregarem. 

 (Se sent la senyora Herranz de fons.) 

I quant al tema de Jacint Esteve, dels blocs de formigó, sabeu que quan 
estiguin acabades totes les obres d’urbanització hi haurà una part on es 
circularà a l’anglesa, al revés, i allà hi ha un perill, perquè hi ha una illeta que 
sobresurt, perquè en el futur no es circularà direcció cap a baix sinó direcció 
cap amunt en aquells carrils, i hi hauria el perill que algun cotxe es pogués 
encastar contra aquesta illeta que sobresurt, per això es converteix tot en un 
sol carril, i això és una mesura de seguretat proposada per la policia.” 
 


